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Schriftelijke vragen 23 ronde voor raadsvergadering 9 juli 2020 in plaats van commissie Samenleving 

Nr Onderwerp Document 
(raadsvoorstel/bijlage) 

Blz. Vraag  Fractie 

? Verkeersonveiligheid Kerkstraat te 
Ubachsberg 
 

Petitie 
Verkeersonveiligheid 
Kerkstraat te 
Ubachsberg 
 

 
In het kader van de 
bespreking van dit 
onderwerp heb ik niets 
gelezen over de mail van 23 
juni jl. 
Aangegeven wordt dat er 
toezeggingen gedaan zijn 
door wijlen wethouder Jo 
Brauers. 
Is het niet verstandiger, 
voordat onnodig geld 
uitgegeven wordt door de 
gemeente, om op korte 
termijn in gesprek te gaan 
met de betreffende 
bewonersgroep. Dit ter 
voorkoming van onnodige 
vertraging. 

Naar aanleiding van een 
huiskamergesprek met een 
beperkte groep bewoners is 
door wethouder Brauers 
alleen toegezegd om 
onderzoeken uit te voeren. 
Deze onderzoeken obv het 
GVVP zijn uitgevoerd. 
Verdergaand onderzoek is 
echter nodig gebleken, 
waarvoor het onderzoek 
verkeersstromen. Middels 
een bewonersbrief hebben 
wij geïnformeerd dat we de 
petitie aandachtig 
doornemen en na afronding 
van de onderzoeken een 
onderbouwde reactie geven. 
Corona vertraagd dit proces 
met ca 3 maanden. 

VA 

8 Begroting Stadsregio Parkstad 
 

Zienswijze begroting 
2020 Stadsregio 
 

1/2 Op pag. 1: bijdrage 
verhoging van € 11.000 (ca. 
10%) 
Op pag. 2 lees ik: de 
begroting dient aangemerkt 
te worden als beleidsarm. 
Vraag: Noemt het college 
een stijging van ca. 10% een 
beleidsarme begroting? 

Ja, het betreft het oplossen 
van personele krapte op 
basis van eerdere afspraken 
(bij begroting 2018) 

VA 

   2 Een structurele uitbreiding 
van 2,6 fte. Dit betekent 
een stijging van de 
personeelskosten met  € 
252.700,-- Omgerekend € 

Het functiegebouw van deze 
gemeenschappelijke 
regeling is gebaseerd op het 
functiegebouw van de 
centrumgemeenten. Het 
betreft functies op het 
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97.000,-- per FTE en hoger 
dus dan b.v. het salaris van 
de gemeentesecretaris.  
1. Is het college er mee 

eens dat dit toch wat 
aan de hoge kant is? 

2. Mocht  het college dit 
een normaal bedrag 
vinden per FTE, over 
welke 
bovengemiddelde 
functies wordt dan 
gesproken? 

niveau van (assistent) 
programmamanager. 

7 Actualisatie MOP gemeentelijk vastgoed 2021 
- 2030 
 

Raadsvoorstel: 
Actualisatie MOP 
gemeentelijk vastgoed 
2021 - 2030 

3 Innovo beheert en 
onderhoudt het vastgoed 
op basis van haar eigen 
MOP’s. 
Strookt dit met de eigen 
conditiescore 2?  
Een onderbouwing waarop 
Innovo zich baseert is niet 
zichtbaar. Haar eigen 
onderhoud kan immers 
betekenen dat dit op 
termijn extra kosten met 
zich mee gaan brengen voor 
de gemeente. 
1. Is de voornoemde 

onderbouwing 
beschikbaar? 

2. In hoeverre komt het 
onderhoudsplan van 
Innovo overeen met de 

Voor de scholen, waar géén 
afwijkende afspraken zijn 
gemaakt, heeft de gemeente 
geen rol aangaande de 
MOP’s en het onderhoud. 
Bij het einde van het 
onderwijsgebruik moet een 
staat van onderhoud worden 
opgesteld (art. 37, lid 1 van 
de Verordening 
voorzieningen huisvesting 
onderwijs). Op basis van de 
staat van onderhoud wordt 
vastgesteld welke 
onderhoudsactiviteiten nog 
moeten worden uitgevoerd 
en door wie. In principe is 
het de verantwoordelijkheid 
van het schoolbestuur om 
de opdracht voor het 
uitvoeren van het onderhoud 
te verstrekken. Het 
schoolbestuur kan met de 
gemeente overeenkomen 
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eigen te hanteren 
conditiescore 2 

dat de gemeente de 
opdracht verstrekt en dat het 
schoolbestuur voor dit 
onderhoud aan de 
gemeente een vergoeding 
beschikbaar stelt.  
 
Innovo geeft aan dat ze haar 
vastgoed onderhoudt op 
basis van conditiescore 3. 

  Bijlage 1 1 Bij de reserveringen zijn er 
verschillen in de totalen per 
jaar. Het is ook duidelijk dat 
groot onderhoud in enig 
jaar veel meer kosten met 
zich meebrengt. 
Beleidsmatig zouden de 
verschillen bij “gewone” 
jaren toch enigszins met 
elkaar in de pas moeten 
lopen.  
1. Wordt er b.v. met de 

gemeenschapshuizen, 
minimaal 1x per jaar 
gecommuniceerd over 
de plannen van de 
gemeente t.a.v. het 
onderhoud?  
Het zou immers goed 
mogelijk zijn dat 
bepaalde kosten een 
aantal jaren uitgesteld 
kunnen worden, 
waardoor de 
gemiddelde 

Ja, er is jaarlijks contact. 
Aangezien elk gebouw haar 
eigen bouwjaar kent, heeft 
elke gebouw ook haar eigen 
cyclus van onderhoud. Je 
kunt dus niet spreken van 
“gewone” jaren. Vandaar dat 
er verschillen in de 
reserveringen blijven. Er is 
jaarlijks contact met de 
technisch beheerders van 
de gemeenschapshuizen. 
Als in de praktijk blijkt dat 
gepland onderhoud nog niet 
nodig is dan worden deze 
onderhoudswerkzaamheden 
uitgesteld.  
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reserveringen per jaar 
lager uitkomen. 
Misschien kunnen 
daardoor zelfs 
begrotingsposten lager 
uitvallen. resp. onder 
eigen beheer van het 
betreffend 
gemeenschapshuis 
uitgevoerd worden. 

2. Mocht een dergelijk 
overleg niet zijn, bent u 
dan bereid dit te 
overdenken? 

6 Nota inkoop- en aanbestedingsbeleid 2020  
 

Raadsvoorstel: Nota 
inkoop- en 
aanbestedingsbeleid 
2020  

1 Het hebben van 1 
gezamenlijk inkoop - en 
aanbestedingsbeleid is een 
welkom handvat binnen de 
functionele integratie. 
Met begrip voor uw uitleg 
bij de 1e vraag gesteld in de 
1e ronde “dat gemeenten in 
de toekomst samen kunnen 
optrekken”, meen ik toch te 
moeten opmerken dat uw 
formulering “het is een 
welkom handvat binnen de 
functionele integratie” niet 
geheel correct is. Er is  
immers momenteel in die 
zin geen functionele 
integratie meer.  
Is het niet correcter om o.a. 
deze zin te redigeren en dan 

De functionele integratie is 
niet beëindigd, maar is 
herijkt naar vorm 1 en 2. In 
dat kader kunnen 
medewerkers in 
voorkomende gevallen nog 
steeds over en weer 
overleggen over concrete 
aanbestedingsvraagstukken. 
Daarbij een gelijkluidend 
inkoopbeleid een pré. 
Daarnaast kan niet worden 
uitgesloten dat in de 
toekomst diensten of werken 
gezamenlijk met Simpelveld 
worden aanbesteed. 
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ook nog eens naar de 
tekstuele kant van uw dit 
stuk te kijken vanuit deze 
optiek? 
 

   2 Een opdracht kan ook 
gegeven worden op basis 
van een mondelinge 
prijsopgave. 
1. Is er verschil in 

rang/functie van een 
ambtenaar m.b.t. het 
bedrag dat een 
ambtenaar vrijelijk kan 
besteden een dergelijke 
opdracht geven? 

Dit is geregeld in de 
Budgethoudersregeling 
2015 en het Mandaatbesluit. 
Op basis van de 
Budgethoudersregeling is de 
budgethouder 
(afdelingshoofden) 
aanspreekbaar en 
verantwoording verschuldigd 
voor alle aan hem/haar 
toevertrouwde budgetten. 
De budgetbevoegdheid 
wordt namens de 
budgethouder uitgeoefend 
door de budgetbeheerder 
(aangewezen 
medewerkers). Op basis van 
het geldende 
mandaatbesluit zijn 
budgetbeheerders bevoegd 
om vormvrij dan wel 
enkelvoudig in te kopen. 

 

 


